



Heerhugowaard Stad van kansen

Onderwerp: Besluitenlijst Presidium

NOT19-0240

Datum: 9 juli 2019

Aanwezig: B. Blase (voorzitter), R. Schoemaker (HOP), F. Hoekstra (VVD), G. Klercq (CDA), M. Feelders (D66), S. Visser (Nederland Duurzaam), T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie), H. Wijnveen (wnd. griffier)

Afwezig: C. Kwint (GL), J.W. Mandersloot (Senioren Heerhugowaard), S. Brau (PvdA)

Notulist: H. Wijnveen

Nr.	Onderwerp:	Actie
01.	Opening De voorzitter opent de vergadering om 18.30 uur.	
02.	Mededelingen en vragen <ul style="list-style-type: none">- <u>Stand van zaken fusie Heerhugowaard-Langedijk</u>: De voorzitter geeft de actuele stand van zaken naar aanleiding van de consultaties in St. Pancras en Koedijk. De standpunten en voorstellen van de colleges zijn verwerkt en onderbouwd in het vrijdag aanstaande openbaar te maken Ontwerp-herindelingsrapport.- <u>Bestuurlijke termijnagenda</u>: Wordt zonder opmerkingen kennis van genomen.- <u>Anonimiseren stukken</u>: In september wordt een raadsvoorstel in de commissie gebracht waarbij voorgesteld wordt om een "Gedragscode publiceren persoonsgegevens" vast te stellen. R. Schoemaker wil uitzoeken in hoeverre anonimiseren in Europa geldt.- <u>Evaluatie VNG-congres juni 2019, relatie kosten-opbrengsten</u>: Komend voorjaar wordt aan de uitnodiging voor deelnemende raadsleden een voorbereidingsmoment gekoppeld, zodat deze afvaardiging goed voorbereid naar het congres gaat en achteraf de 'opbrengsten' kan delen met de collega-raadsleden. De voorzitter wordt bij deze voorbereiding betrokken.	
03.	Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 18 juni 2019 De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn afgehandeld/in behandeling.	
04.	Raadsvergadering d.d. 03 september komt te vervallen bij gebrek aan agendapunten. Wordt kennis van genomen.	
05.	Evaluatie vorige raad d.d. 02 en 04 juli 2019 <ul style="list-style-type: none">- Voor de commissievoorzitters: bij twijfel of een voorstel een bespreek- of akkoordstuk wordt, deze altijd aanmerken als een bespreekstuk.	

- Voorzitter moet 'uit de losse hand opmerkingen' door commissieleden zonder gebruik van de microfoon niet toestaan. Dit brengt de sprekers en de toehoorders in verwarring over de status van de opmerkingen.
- De voorzitter geeft aan dat als van hem een korte reactie wordt gevraagd als portefeuillehouder, hij dat (met een uitleg) doet vanaf zijn voorzittersstoel. Dit omdat anders een overdracht van het voorzitterschap aan de plv. voorzitter erg veel tijd vraagt in relatie tot de te geven reactie. Hij zal deze handelwijze zelf inschatten. Het presidium gaat met deze handelwijze door de raadsvoorzitter akkoord.
- Jaarstukken en Voorjaarsnota in aparte vergaderingen behandelen:
Het in aparte raadsvergaderingen behandelen van de Jaarstukken en de Voorjaarsnota geeft de mogelijkheid aan de raad om de bereikte resultaten en de verantwoording van het college daarover de noodzakelijke aandacht te geven. Dat sluit aan op het met de raad in gang gezette traject van 'begroten en verantwoorden'. De afspraak wordt gemaakt dat met ingang van 2020 de besluitvorming over de Jaarstukken en de Voorjaarsnota in aparte raadsvergaderingen wordt behandeld.

In de tijdplanning wordt in de tweede termijn van het college voortaan een half uur gepland. Aan de raad wordt de tweede termijn verlengd tot een uur.

- Insprekers bij commissievergaderingen:
Tenzij de wethouder aangeeft zelf op de inspreker te willen reageren, de betrokken wethouder niet vanuit de commissie vragen om direct op de inspreker te reageren. De tip wordt gegeven om de wethouder eventueel aan het einde van de vergadering te laten reageren op de inspreker. Dat geeft de wethouder tijd om een antwoord voor te bereiden en voorkomt discussie met de inspreker.

06

Rondvraag

T.J. Visser vraagt de voorzitter om duidelijkheid omtrent het organiseren van het Democratiefestival. De voorzitter geeft aan dat de bestuurlijk coördinator van de commissie de raad daarover kan informeren.

Vooralsnog: Het college organiseert. Voor 30 augustus is er een touringcar besteld. De leden van de cie. M&C ontvangen een uitnodiging.

Op een vraag van T.J. Visser geeft het presidium aan dat er geen behoefte is aan een aparte whats-app groep voor fractievoorzitters.

Op voorstel van T.J. Visser wordt een lief- en leedpotje voor de raadsleden ingesteld. Inleg is € 10,-- per raadslid. T.J. Visser beheert deze kas.

R. Schoemaker vraagt hoe het met de voorbereiding van de Jongerengemeenteraad staat. M. Feelders geeft aan dat na de eerste bijeenkomst van de raads werkgroep op 24 september een terugkoppeling in het presidium zal worden gegeven. Hij vertrouwt er op dat er vanuit de raads werkgroep voldoende continue inzet en initiatief getoond wordt.

07.

Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 19.35 uur.

Spaaragenda

- Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?
- Emailadressen voor raadsleden
- Evalueren raadspagina's
- Peiling behoefte aan training Morele Oordeelsvorming
- Toelichting op huidig format raadsadvies
- Voorbereiding VNG-congres

Cie. M&S
december
november
oktober